
 
ГРОМАДСЬКА РАДА 

ПРИ ВИКОНАВЧОМУ ОРГАНІ КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

(КИЇВСЬКІЙ МІСЬКІЙ ДЕРЖАВНІЙ АДМІНІСТРАЦІЇ) 

 

ПРОТОКОЛ № 9 

засідання Громадської ради  

при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) 

 

м. Київ, вул. Хрещатик, 36  

каб. 514                                               15 лютого 2023 року 

 

Загальна кількість членів Громадської ради – 35 осіб. 

Присутні члени Громадської ради:  19 осіб (реєстр додається). 

Запрошені:  

• депутат Київської міської ради Тимченко О.С. 

• журналіст КП «Київінформ» (Вечірній Київ) Сергеєва Юлія Сергіївна. 

• директор Департаменту міського благоустрою виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) 

Ткаченко Т.Ф. 

• перший заступник Департаменту міського благоустрою виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) Буділов М.М. 

• Т.в.о. директора КП «Київблагоустрій» Кравчук М.М.  

• заступник директора Департаменту промисловості та розвитку 

підприємництва Баган А.О.  

• начальник відділу з питань національностей Департаменту культури 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) Капітан Х.О. 

• начальник управління (інспекція) з паркування Департаменту 

транспортної інфраструктури Дубенко С.О. 

• директор КП «Європейський культурний центр «Краків» Абрашекова 

О.А. 

 

Засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) відкриває голова 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) Кривошея Геннадій Григорович. Він 

проінформував присутніх, що зареєстровано 19 членів Громадської ради із 

35. Таким чином, засідання Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 



правомочне. Кривошея Геннадій Григорович запропонував розпочати 

засідання. 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що відповідно до Регламенту 

Громадської ради за 2 дні до засідання опублікований наступний проєкт 

порядку денного засідання Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації): 

 

1. Звіт про виконання плану роботи Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації)  за 2022 рік. 

                                                                           Доповідач: Кривошея Г.Г. 

2. Про план роботи Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) на 2023 рік. 

                                                                           Доповідач: Кривошея Г.Г. 

3. Про стан розробки Концепції опанування української мови в місті 

Києві. 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г., 

                                               представник застосунку «Київ Цифровий» 

4. Про проєкт рішення Київської міської ради «Про затвердження 

типового порядку обрання членів Громадської ради при Київській 

міській державній адміністрації та районних в місті Києві державних 

адміністраціях». 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г., 

                                                                      депутат КМР Тимченко О.С., 

                                               представник застосунку «Київ Цифровий» 

5. Про діяльність Департаменту міського благоустрою та КП 

«Київблагоустрій». 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г., 

                                       директор Департаменту міського благоустрою, 

                                                                директор КП «Київблагоустрій» 

6. Про звітування щодо діяльності структурних підрозділів Київської 

міської державної адміністрації (КМВА). 

                                      Доповідчі: Кривошея Г.Г., представник КМВА 

7. Про розгляд численних скарг щодо евакуації автомобілів в м. Києві. 

                                                                    Доповідачі: Забранський А.В.,  

                                                      директор Департаменту транспортної 

                                                                    інфраструктури КМДА,  

                                                         директор КП «Київтранспарксервіс» 

8. Про ситуації, що склалася навколо Європейського культурного 

центру «Краків». 

                                               Доповідачі: Степурін І.М., Ковальчук І.М., 

                                                             директор Департаменту культури, 

                                                                   директор КП «Київкінофільм»,  

                                                                     директор КП «ЄКЦ «Краків»,  

                                                                              депутат КМР Муха В.В. 

9. Різне. 



 

Виступили:  

Кривошея Г.Г, який проінформував, що від членів Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) надійшли пропозиції щодо наповнення порядку денного 

додатковими важливими для міста питаннями та запропонував затвердити 

наступний порядок денний зі зміною черговості розгляду питань:  

 

 

1. Про діяльність Департаменту міського благоустрою та КП 

«Київблагоустрій». 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г., 

                                       директор Департаменту міського благоустрою, 

                                                                директор КП «Київблагоустрій» 

2. Про звітування щодо діяльності структурних підрозділів Київської 

міської державної адміністрації (КМВА). 

                                      Доповідчі: Кривошея Г.Г., представник КМВА 

3. Про розгляд численних скарг щодо евакуації автомобілів в м. Києві. 

                                                                    Доповідачі: Забранський А.В.,  

                                                      директор Департаменту транспортної 

                                                                    інфраструктури КМДА,  

                                                         директор КП «Київтранспарксервіс» 

4. Про проєкт рішення Київської міської ради «Про затвердження 

типового порядку обрання членів Громадської ради при Київській 

міській державній адміністрації та районних в місті Києві державних 

адміністраціях». 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г., 

                                                                      депутат КМР Тимченко О.С., 

                                               представник застосунку «Київ Цифровий» 

5. Про Звіт про виконання плану роботи Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації)  за 2022 рік. 

                                                                           Доповідач: Кривошея Г.Г. 

6. Про ситуації, що склалася навколо Європейського культурного 

центру «Краків». 

                                               Доповідачі: Степурін І.М., Ковальчук І.М., 

                                                             директор Департаменту культури, 

                                                                   директор КП «Київкінофільм»,  

                                                                     директор КП «ЄКЦ «Краків»,  

                                                                              депутат КМР Муха В.В. 

7. Про стан розробки Концепції опанування української мови в місті 

Києві. 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г., 

                                               представник застосунку «Київ Цифровий» 

8. Про план роботи Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) на 2023 рік. 



                                                                           Доповідач: Кривошея Г.Г. 

9. Про проект закону «Про внесення змін до деяких законів України 

щодо забезпечення прав осіб з інвалідністю на працю № 5344-д від 

18.11.23 та розробки соціально спрямованих законодавчих актів на 

державному та місцевому рівні. 

                                                                      Доповідач: Петровський В.Б. 

10.  Про обрання радника Київського міського голови з питань 

безбар’єрності в місті Києві. 

                                                                      Доповідач: Петровський В.Б. 

11.  Про можливий конфлікт інтересів Київського міського голови під 

час розгляду на пленарному засіданні 09 лютого 2023 року проекту 

рішення «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 21 

липня 2016 року № 786/786 «Про затвердження Положення про 

конкурсний відбір кандидатур на посади керівників суб’єктів 

господарювання комунального сектора економіки в місті Києві» (зі 

змінами і доповненнями, внесеними рішенням Київської міської ради 

від 27 лютого 2020 року № 143/8313). 

                                                                               Доповідач: Калько Д.О. 

12.  Про відновлення особистих прийомів громадян органами виконавчої 

влади, іншими державними органами, органами місцевого 

самоврядування, підприємствами, установами, організаціями 

незалежно від форми власності на місцевому рівні. 

                                                                               Доповідач: Калько Д.О. 

13.  Про розгляд звернення Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації щодо інформації «Про 

затвердження детального плану території реконструкції частини 

промрайону Воскресенський у Дніпровському районі міста Києва».                         

                                                                          Доповідач: Павленко А.М. 

14.  Різне: 

14.1. Про розгляд заяви члена Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) Доренського О.М. щодо виключення його зі складу 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації). 

                                                                Доповідач: Слесаренко Є.І. 

  

            14.2. Про внесення змін до складу Комітету з питань розвитку 

підприємництва, комунальної власності, торгівлі, житлово-комунальної 

інфраструктури та інформаційних-комунікаційних технологій. 

                                                                Доповідач: Слесаренко Є.І. 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити наступний порядок денний засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації): 

1. Про діяльність Департаменту міського благоустрою та КП 

«Київблагоустрій». 



                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г., 

                                       директор Департаменту міського благоустрою, 

                                                                директор КП «Київблагоустрій» 

2. Про звітування щодо діяльності структурних підрозділів Київської 

міської державної адміністрації (КМВА). 

                                      Доповідчі: Кривошея Г.Г., представник КМВА 

3. Про розгляд численних скарг щодо евакуації автомобілів в м. Києві. 

                                                                    Доповідачі: Забранський А.В.,  

                                                      директор Департаменту транспортної 

                                                                    інфраструктури КМДА,  

                                                         директор КП «Київтранспарксервіс» 

4. Про проєкт рішення Київської міської ради «Про затвердження 

типового порядку обрання членів Громадської ради при Київській 

міській державній адміністрації та районних в місті Києві державних 

адміністраціях». 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г., 

                                                                      депутат КМР Тимченко О.С., 

                                               представник застосунку «Київ Цифровий» 

5. Про Звіт про виконання плану роботи Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації)  за 2022 рік. 

                                                                           Доповідач: Кривошея Г.Г. 

6. Про ситуації, що склалася навколо Європейського культурного 

центру «Краків». 

                                               Доповідачі: Степурін І.М., Ковальчук І.М., 

                                                             директор Департаменту культури, 

                                                                   директор КП «Київкінофільм»,  

                                                                     директор КП «ЄКЦ «Краків»,  

                                                                              депутат КМР Муха В.В. 

7. Про стан розробки Концепції опанування української мови в місті 

Києві. 

                                                                         Доповідачі: Кривошея Г.Г., 

                                               представник застосунку «Київ Цифровий» 

8. Про план роботи Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) на 2023 рік. 

                                                                           Доповідач: Кривошея Г.Г. 

9. Про проект закону «Про внесення змін до деяких законів України 

щодо забезпечення прав осіб з інвалідністю на працю № 5344-д від 

18.11.23 та розробки соціально спрямованих законодавчих актів на 

державному та місцевому рівні. 

                                                                      Доповідач: Петровський В.Б. 

10.  Про обрання радника Київського міського голови з питань 

безбар’єрності в місті Києві. 

                                                                      Доповідач: Петровський В.Б. 

11.  Про можливий конфлікт інтересів Київського міського голови під 

час розгляду на пленарному засіданні 09 лютого 2023 року проекту 



рішення «Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 21 

липня 2016 року № 786/786 «Про затвердження Положення про 

конкурсний відбір кандидатур на посади керівників суб’єктів 

господарювання комунального сектора економіки в місті Києві» (зі 

змінами і доповненнями, внесеними рішенням Київської міської ради 

від 27 лютого 2020 року № 143/8313). 

                                                                               Доповідач: Калько Д.О. 

12.  Про відновлення особистих прийомів громадян органами виконавчої 

влади, іншими державними органами, органами місцевого 

самоврядування, підприємствами, установами, організаціями 

незалежно від форми власності на місцевому рівні. 

                                                                               Доповідач: Калько Д.О. 

13.  Розгляд звернення Громадської ради при Дніпровській районній в 

місті Києві державній адміністрації щодо інформації «Про 

затвердження детального плану території реконструкції частини 

пром. району Воскресенський у Дніпровському районі міста Києва».                         

                                                                          Доповідач: Павленко А.М. 

14. Різне: 

14.1. Про розгляд заяви члена Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) Доренського О.М. щодо виключення його зі складу 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації). 

                                                                Доповідач: Слесаренко Є.І. 

14.2.  Про внесення змін до складу Комітету з питань розвитку 

підприємництва, комунальної власності, торгівлі, житлово-

комунальної інфраструктури та інформаційних-

комунікаційних технологій. 

                                                             Доповідач: Слесаренко Є.І.. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Перше питання порядку денного: 

 «Про діяльність Департаменту міського благоустрою та КП 

«Київблагоустрій»» 

 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що після проведення детального 

публічного звіту Департаментом суспільних комунікацій за участю 

громадськості, Департамент міського благоустрою та КП «Київблагоустрою» 

виявили бажання також організувати та провести відповідний звіт. Кривошея 

Г.Г. запропонував членам Громадської ради обговорити з представниками 

зазначених Департаменту та КП основні питання та зауваження зі сторони 

громадськості, які бажано врахувати під час формування публічного звіту 



Департаменту міського благоустрою та підпорядкованих Департаменту 

комунальних підприємств.   

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Ткаченко Т.Ф., 

Слесаренко Є.І., Терентьєв В.В., Оніщенко Д.М., Лисенко О.П.,  

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який, у зв’язку з тим, що Департамент міського благоустрою підтвердив 

готовність врахувати запропоновані питання та зауваження від громадськості 

під час формування публічного звіту, запропонував надіслати письмово всі 

обговорені на засіданні питання та зауваження Департаменту міського 

благоустрою для врахування їх під час формування публічного звіту 

Департаменту. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Доручити Голові Громадської ради узагальнити напрацьовані на засіданні 

питання та зауваження щодо роботи Департаменту міського благоустрою 

надіслати йому в письмовій формі з рекомендацією врахувати їх під час 

формування публічного звіту Департаменту та підпорядкованих 

комунальних підприємств, перед громадськістю в безпосередній присутності 

членів Громадської ради при КМДА та ЗМІ. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Друге питання порядку денного: 

 «Про звітування щодо діяльності структурних підрозділів Київської міської 

державної адміністрації»  

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що відповідно до чинного  

законодавства України, керуючись антикорупційним законодавством 

України, керівники відповідних структурних підрозділів КМДА (КМВА) 

повинні не рідше одного разу на 2 роки звітувати про свою діяльність перед 

громадськістю. Також головуючий зазначив, що відповідне звітування за 

останні декілька років не проводили відповідні структурні підрозділи КМДА, 

за винятком Департаменту суспільних комунікацій.  

Кривошея поінформував членів Громадської ради, що на засіданні присутній 

заступник директора Департаменту промисловості та розвитку 

підприємництва Баган А.О. і запропонував заслухати його стосовно 

готовності проведення Департаментом публічного звіту перед громадськістю 

про свою діяльність. 

 

Слухали: Баган А.О., який повідомив, що враховуючи постійну тісну 

співпрацю з Громадською радою та головою комітету з питань розвитку 

підприємництва, комунальної власності, торгівлі, житлово-комунальної 



інфраструктури та інформаційних-комунікаційних технологій Лисенко О.П. 

Департамент готовий підготувати та провести публічний звіт перед 

громадськістю.  

 

В обговоренні питання взяли участь: Лисенко О.П., Павленко А.М.,  

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував: 

1) звернутися до Київського міського голови та голови КМВА, дати 

доручення профільним заступникам голови та керівникам відповідних 

структурних підрозділів, підготувати та провести у присутності 

громадськості та з обов’язковою участю Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації)  публічні звіти про свою діяльність за 2021-

2022 рр. в термін до 1 травня 2023 року.  

2) про дату проведення відповідних публічних звітів повідомляти 

Громадську раду при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації), не пізніше, як у 5-ти 

денний термін. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Звернутися до Київського міського голови та голови КМВА, дати 

доручення керівникам відповідних структурних підрозділів, публічно 

прозвітувати про свою діяльність за останні 2 роки діяльності (2021-

2022рр.) перед громадськістю Києва за обов’язковою участю членів 

Громадської ради при КМДА та ЗМІ. Рекомендувати проведення звітів 

в термін до 1 травня 2023 року.  

2. Про дату проведення відповідних публічних звітів повідомляти 

Громадську раду при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації), не пізніше, як у 5-ти 

денний термін до дати проведення звіту.  

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Третє питання порядку денного: 

 «Про розгляд численних скарг щодо евакуації автомобілів в м. Києві» 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що за останні декілька місяців до 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) надійшло декілька сотень звернень щодо 

незадовільної роботи працівників інспекції та водіїв евакуаторів, які на думку 

заявників здійснюють протизаконну евакуацію автомобілів, грубо 

спілкуються з водіями та порушують правила евакуації автомобілів в місті 

Києві. Він попросив голову Комітету з питань транспорту, реклами, 



благоустрою, екології та галузі поховання Забранського А.В. доповісти щодо 

змісту скарг киян. 

 

Слухали: Забранського А.В. який повідомив, що опрацювавши більше 300 

скарг від киян щодо незадовільної роботи працівників інспекції та водіїв 

евакуаторів. Кияни сприймають такі дії щодо евакуації авто як грабіж, так як 

кошти за евакуацію автомобіля вони сплачують на рахунки приватних 

підприємців. Також, він зауважив, що хамські дії окремих інспекторів не 

припустимі, особливо під час дії воєнного стану в країні. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Слесаренко Є.І., 

Дубенко С.О., Тимченко О.С., Базік О.М., Оніщенко Д.М., Білінський Т.В., 

Лисенко О.П., Забранський А.В., Калько Д.О., Базік О.М.  

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував: 

 

1) звернутися до Начальника КМВА та Київського міського голови як 

співголів Ради оборони міста Києва, профільного заступника голови 

КМДА з питань самоврядних повноважень та до голови Постійної 

комісії Київради з питань транспорту, зв’язку та реклами з проханням 

опрацювати відповідні зауваження та скарги власників автомобілів за 

безпосередньої участі представників Громадської ради при КМДА;  

2) під час розгляду даного питання обговорити та врахувати наступні 

пропозиції Громадської ради, зокрема встановити окремі обмеження 

щодо правил евакуації автомобілів у період дії воєнного стану: 

- рекомендувати інспекторам з паркування враховувати соціально 

важливу складову, звертати увагу на автомобілі власники яких є люди з 

інвалідністю, військовослужбовці, волонтери, лікарі, працівники 

відповідних комунальних структур, навчальних закладів тощо; 

- рекомендувати власникам авто залишати номера телефону для 

можливості інспектору з паркування зробити відповідне попередження 

шляхом телефонного дзвінка щодо припинення адміністративного 

правопорушення у найкоротший термін, при цьому не обмежувати 

інспектора у накладанні відповідної штрафної санкції, однак без 

евакуації авто; 

- встановити часи роботи евакуаторів автомобілів з 9.00 до 19.00; 

- для забезпечення можливості власникам авто своєчасного отримання 

авто - встановити режим роботи спеціального майданчику для 

зберігання евакуйованих автомобілів до 21.00. 

- заборонити евакуацію автомобілів під час повітряної тривоги і 20 

хвилин після її закінчення. 

 

ВИРІШИЛИ:  



1. Звернутися до Начальника КМВА та Київського міського голови як 

співголів Ради оборони міста Києва, профільного заступника голови 

КМДА з питань самоврядних повноважень та до голови Постійної 

комісії Київради з питань транспорту, зв’язку та реклами з проханням 

опрацювати відповідні зауваження та скарги власників автомобілів за 

безпосередньої участі представників Громадської ради при КМДА.  

2. Під час розгляду даного питання обговорити та врахувати наступні 

пропозиції Громадської ради, зокрема щодо встановлення окремих 

обмежень щодо правил евакуації автомобілів у період дії воєнного 

стану: 

- рекомендувати інспекторам з паркування враховувати соціально 

важливу складову, звертати увагу на автомобілі власниками яких є 

люди з інвалідністю, військовослужбовці, волонтери, лікарі, кур’єрські 

служби, працівники відповідних комунальних структур, навчальних 

закладів, кияни що зупиняються біля свого місця проживання, тощо; 

- рекомендувати власникам авто залишати номера телефону для 

можливості інспектору з паркування зробити відповідне попередження 

шляхом телефонного дзвінка щодо припинення незначного 

адміністративного правопорушення у найкоротший термін, при цьому 

не обмежувати інспектора у накладанні відповідної штрафної санкції, 

однак без евакуації авто; (крім випадків, які стосуються грубого 

порушення правил паркування). 

- встановити часи роботи евакуаторів автомобілів в місті Києві з 9.00 до 

19.00; 

- для забезпечення можливості власникам авто своєчасного отримання 

авто - встановити режим роботи спеціального майданчику для 

зберігання евакуйованих автомобілів до 21.00. 

- заборонити евакуацію автомобілів під час повітряної тривоги і 20 

хвилин після її закінчення. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Четверте питання порядку денного: 

 «Про проєкт рішення Київської міської ради «Про затвердження типового 

порядку обрання членів Громадської ради при Київській міській державній 

адміністрації та районних в місті Києві державних адміністраціях» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який проінформував, що Громадська рада підтримує ініціативу щодо 

електронного голосування під час обрання членів громадської ради, у 

відповідності до вимог постанови КМУ № 996 від 03 листопада 2010 року (зі 

змінами і доповненнями), однак при умові що це відповідає чинному 

законодавству України. 



- Київська міська рада не може приймати рішення щодо затвердження 

типового порядку, оскільки ці повноваження належать виключно КМУ, який 

вже затвердив такий порядок. Отже, Київська міська державна адміністрація 

при затвердженні Положення про громадську раду, повинна керуватися 

виключно постановою КМУ. 

Кривошея звернув увагу, що відповідно до рішення Конституційного Суду 

України (справа про особливості здійснення виконавчої влади та місцевого 

самоврядування у місті Києві) від 25 грудня 2003 року № 21-рп/2003), 

визначено: 

«При здійсненні повноважень у сфері виконавчої влади Київська міська 

державна адміністрація є підзвітною та підконтрольною Кабінету 

Міністрів України. При здійсненні повноважень місцевого самоврядування 

Київська міська державна адміністрація як виконавчий орган є 

підконтрольною, підзвітною і відповідальною перед Київською міською 

радою (частина сьома статті 118 Конституції України, частина друга 

статті 11 Закону України “Про місцеве самоврядування в Україні”). 

Отже, створення в місті Києві єдиного в організаційному відношенні 

органу, який виконує функції виконавчого органу Київської міської ради та 

паралельно функції місцевого органу виконавчої влади і який з питань, 

віднесених до відання місцевого самоврядування, є підзвітним і 

підконтрольним відповідній раді, а з питань здійснення повноважень у сфері 

виконавчої влади — також підконтрольним відповідним органам виконавчої 

влади (Кабінету Міністрів України) 

У зазначеній вище постанові КМУ чітко визначено, що Громадська 

рада, створюється виключно при державному виконавчому органі та 

здійснює свої повноваження відповідно до Типового положення, 

затвердженого КМУ, а отже працює виключно у рамках повноважень, які 

належать органам виконавчої влади підконтрольним КМУ. 

Оскільки, до повноважень Київської міської ради не відносяться 

питання щодо прийняття рішень у сфері діяльності громадських рад при 

органах державної виконавчої влади, вважаємо за недоцільним приймати 

Київською міською радою рішення.  

 

Слухали: автора зазначеного проекту рішення КМР депутата КМР Тимченко 

О.С., який проінформував, що вказаним проєктом рішення КМР 

пропонується надати рекомендації Київській міській державній адміністрації 

та районним у місті Києві державних адміністраціям, щодо обрання 

громадських рад та про те, що проєкт рішення Київської міської ради 

підготовлено з метою максимального залучення громадян до формування та 

реалізації державної політики. Максимально залучити громадян, що 

проживають у місті Києві до формування громадської ради для того щоб 

склад громадської ради максимально відображав думку суспільства, що 

проживає на території дії відповідного виконавчого органу. Тимченко О.С., 

повідомив про готовність розглянути пропозиції від Громадської ради до 

проєкту рішення на засіданнях постійних комісій Київської міської ради з 

https://ccu.gov.ua/sites/default/files/ndf/21-rp/2003.doc


питань місцевого самоврядування, регіональних та міжнародних зв’язків та з 

питань цифрової трансформації та адміністративних послуг. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Слесаренко Є.І., 

Тимченко О.С., Базік О.М., Оніщенко Д.М., Білінський Т.В., Лисенко О.П., 

Забранський А.В., Калько Д.О., Потабенко І.В., Терентьєв В.В., Трофімчук 

К.В., Петровський В.Б., Павленко А.М. 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував схвалити наступне рішення Громадської ради:  

1) визнати, те що проєкт рішення «Про затвердження типового порядку 

обрання членів громадської ради при Київській міській державній 

адміністрації та Районних у місті Києві державних адміністраціях» не 

відповідає діючому законодавству України та потребує 

доопрацювання; 

2) рекомендувати автору проєкту рішення підготувати звернення до КМУ 

щодо внесення змін до типового порядку обрання членів громадської 

ради при Київській міській державній адміністрації та районних в місті 

Києві державних адміністраціях» 

3) делегувати наступних членів Громадської ради для участі на засіданнях 

постійних комісій Київської міської ради з питань місцевого 

самоврядування, регіональних та міжнародних зв’язків та з питань 

цифрової трансформації та адміністративних послуг під час розгляд 

зазначеного проєкту рішення: Кривошея Г.Г, Слесаренко Є.І., Лисенко 

О.П., Білінський Т.В., Потабенко І.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Встановити, що проєкт рішення «Про затвердження типового порядку 

обрання членів громадської ради при Київській міській державній 

адміністрації та районних в місті Києві державних адміністраціях» не 

відповідає діючому законодавству України та потребує 

доопрацювання. 

2. Рекомендувати автору проєкту рішення підготувати звернення до КМУ 

щодо внесення змін до типового порядку обрання членів громадської 

ради при Київській міській державній адміністрації та районних в місті 

Києві державних адміністраціях». 

3. Для участі у засіданні постійних комісій Київської міської ради з 

питань місцевого самоврядування, регіональних та міжнародних 

зв’язків та з питань цифрової трансформації та адміністративних 

послуг під час розгляд зазначеного проєкту рішення, делегувати 

наступних членів Громадської ради: Кривошея Г.Г, Слесаренко Є.І., 

Лисенко О.П., Білінський Т.В., Потабенко І.В. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 



 

П’яте питання порядку денного: 

 «Про Звіт про виконання плану роботи Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації)  за 

2022 рік» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошея Г.Г., який 

прозвітував про виконання плану роботу Громадської ради за 2022 рік. (звіт 

додається). 

 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Слесаренко Є.І., 

Павленко А.М. 

 

Слухали: заступника голови Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) Павленко 

А.М., який запропонував визнати роботу голови Громадської ради 

задовільною. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Схвалити звіт про виконання плану роботу при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

Громадської ради за 2022 рік., що додається. 

 

2. Визнати роботу голови Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошеї 

Г.Г. задовільною. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Шосте питання порядку денного:  

«Про ситуації, що склалася навколо Європейського культурного центру 

«Краків»»  

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошея Г.Г., який 

проінформував, що від Департаменту культури надійшло прохання перенести 

розгляд питання у зв’язку з неможливістю прийняти участь в обговоренні. 

Однак, поступила пропозиція від заступника голови Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) Павленко А.М. розглянути питання на сьогоднішньому 

засіданні та надати слово Ковальчук І.В. 

 

Слухали: Ковальчук І.В., яка повідомила, що Громадська рада при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації з 2019 року 



здійснює громадській контроль над ремонтом будівлі кінотеатру «Краків» за 

адресою Русанівська набережна, 12. У 2020 року була утворена робоча група 

по контролю за ремонтними роботами в будівлі кінотеатру «Краків», яка під 

час однієї з виїзних нарад у приміщенні кінотеатру «Краків» встановила 

протікання даху, який на той час вже був відремонтований. Тоді вода стікала 

до підвальних приміщень по новій вентиляційній системі, потрапляючи  

через вікно вентиляції на другий поверх. Робочою групою також було 

встановлено, що у балансоутримувача будівлі кінотеатру «Краків» КП 

«Київкінофільм» є побоювання відносно стану даху, тому вони відмовилися 

від встановлення там сонячних  батарей.  

            25 березня 2021 року у будівлі кінотеатру відбулася виїзна робоча 

нарада за участі представників Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації, депутатів Київради, Департаменту 

культури КМДА, представників КП «Київкінофільм». Під час наради було 

вирішено звернутись до Департаменту культури КМДА з проханням сприяти 

КП «Київкінофільм» в проведені фахової (будівельної) експертизи даху 

будівлі кінотеатру «Краків» та балок його перекриття. Експертиза була 

погоджена профільним Департаментом, були виділені гроші на її проведення, 

але до сьогоднішнього засідання вона не була проведена, а за наявною 

інформацією протікання даху періодично відбувається. Також, є інформація, 

що КП «Київкінофільм» готується до відкриття цього закладу без усунення 

проблеми з протіканням даху та іржею несучих балок, на яких тримається 

дах. Немає ясності, яке ж комунальне підприємство буде використовувати 

будівлю кінотеатру «Краків» та для яких цілей. 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Абрашекова О, 

Павленко А.М., Лисенко О.П., Слесаренко Є.І., Калько Д.О., Аракелян А.О., 

Забранський А.В., Базік О.М. 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., який 

запропонував ухвалити наступне: 

1) провести спільну виїзну нараду з представниками КМДА (КМВА), 

Департаменту культури, КП «Київкінофільм», депутатами Київської 

міської ради за безпосередньої участі представників громадських рад 

міста та району. 

2) звернутися до Київської міської військової адміністрації з наступними 

пропозиціями:  

- дати доручення відповідним структурним підрозділам, провести 

фахову (будівельну) експертизу даху та балок його перекриття будівлі 

кінотеатру «Краків»;  

- здійснити введення в експлуатацію будівлю кінотеатру «Краків»;  

- рекомендувати, передати будівлю кінотеатру «Краків» за адресою 

вул. Русанівська набережна, 12, на баланс КП «Європейський 

культурний центр «Краків», що зазначено в статутних документах КП. 

 



ВИРІШИЛИ:  

1. З метою напрацювання плану конкретних заходів, звернутися до 

керівництва КМДА (КМВА), провести спільну виїзну нараду за місцем 

знаходження кінотеатру за участю Департаменту культури, КП 

«Київкінофільм», депутатів Київської міської ради та за безпосередньої 

участі представників громадських рад міста та району. 

2. Звернутися до Київської міської військової адміністрації з наступними 

пропозиціями:  

- дати доручення відповідним структурним підрозділам, провести 

фахову (будівельну) експертизу даху та балок його перекриття будівлі 

кінотеатру «Краків»;  

- здійснити введення в експлуатацію будівлю кінотеатру «Краків»;  

- рекомендувати, передати будівлю кінотеатру «Краків» за адресою 

вул. Русанівська набережна, 12, на баланс КП «Європейський 

культурний центр «Краків», що зазначено в статутних документах КП. 

 
Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Сьоме питання порядку денного:  

«Про стан розробки Концепції опанування української мови в місті Києві» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який повідомив про результати проведеного соціологічного опитування через 

застосунок «Київ Цифровий» та запропонував взяти інформацію до відома. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти інформацію до відома. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Восьме питання порядку денного: «Про план роботи Громадської ради на 

2023 рік» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації)  Кривошею Г.Г., 

який проінформував, що від членів Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

надійшли пропозиції доповнити проєкт плану роботи Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) на 2023 рік, який завчасно був наданий на ознайомлення.  

 

Слухали: секретаря Громадської ради Слесаренко Є.І., який повідомив, що 

зауважень до надісланих пропозицій немає та запропонував затвердити план 



роботи Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) на 2023 рік 

 

Вирішили:  

1. Затвердити План роботи при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) на 2023 рік,  що 

додається. 

2. Головам комітетів Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) забезпечити 

своєчасне та в повному обсязі, виконання Плану роботи при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації)на 2023 рік. 

Голосували: «за» - одноголосно , «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Дев’яте питання порядку денного: 

 «Про проект закону «Про внесення змін до деяких законів України щодо 

забезпечення прав осіб з інвалідністю на працю № 5344-д від 18.11.23 та 

розробки соціально спрямованих законодавчих актів на державному та 

місцевому рівні» 

 

Слухали: Петровського В.Б., який повідомив, що 18 листопада 2022 року 

до Верховної Ради України було подано законопроєкт «Про внесення змін до 

деяких законів України щодо забезпечення прав осіб з інвалідністю на 

працю»  № 5344-д від 18.11.23 (ініціатор – Голова Комітету Верховної Ради 

України з питань соціальної політики та захисту прав ветеранів, Галина 

Миколаївна Третякова). Метою розроблення проєкту Закону, відповідно до 

пояснювальної записки, є «створення умов для реалізації особами з 

інвалідністю права на працю». Для цього законопроєктом пропонується 

внести відповідні зміни та доповнення до законів України «Про основи 

соціальної захищеності осіб з інвалідністю в Україні», «Про реабілітацію осіб 

з інвалідністю в Україні», «Основи законодавства України про охорону 

здоров’я». Законопроєкт пройшов експертизу та має експертні висновки, що 

засвідчують його недосконалість та невідповідність заявленій меті. По суті 

законопроєкт № 5344-д, підготовлений профільним комітетом Верховної 

Ради України порушує норми Конституції України, зокрема, абзац 3 

статтю 22: «При прийнятті нових законів або внесенні змін до чинних 

законів не допускається звуження змісту та обсягу існуючих прав і свобод, 

нормам і принципам Конвенції про права осіб з інвалідністю, зокрема – 

абзацу А статті 29. В законорпроєкті відсутні базові терміни, зокрема - у 

новій редакції ст. 1 Закону відсутнє визначення змісту терміну «особа з 

інвалідністю». 

Відповідно до статті 4 Конвенції ООН Про права осіб з інвалідністю, під 

час розробки й застосування законодавства й стратегій, спрямованих на 

виконання цієї конвенції, і в рамках інших процесів ухвалення рішень з 

питань, що стосуються осіб з інвалідністю, держави-учасниці тісно 



консультуються з особами з інвалідністю й активно залучають їх через 

організації, що їх представляють. Також згідно з положеннями статті 29 

Конвенції ООН держави-учасниці зобов’язуються сприяти створенню 

обстановки, в якій особи з інвалідністю могли б ефективно й усебічно брати 

участь в управлінні державними справами без дискримінації та нарівні з 

іншими, і заохочувати їхню участь у державних справах, зокрема, створення 

організацій осіб з інвалідністю і вступ до них для того, щоб представляти 

осіб з інвалідністю на міжнародному, національному, регіональному та 

місцевому рівнях. Тому пропозиція у законопроєкті щодо виключення із 

Закону України «Про основи соціальної захищеності осіб з інвалідністю в 

Україні» статей 12, 13, 14, 14-1 , 14-2, 14-3 викликає застереження з огляду на 

можливе звуження змісту і обсягу прав осіб з інвалідністю, об’єднаних у 

громадські об’єднання, внаслідок втрати ними права, зокрема, на залучення 

їх представників (за їх зверненням) до складу колегій і консультативно-

дорадчих органів влади різних рівнів, на вплив на прийняття рішень, що їх 

стосуються тощо. Не узгоджується з положенням ст. 4 Конвенції також те, 

що у проекті (без обґрунтування у пояснювальній записці до нього) із Закону 

виключаються ст. ст. 12, 13, 14, 14-1, 14-2, 14-3, чим фактично скасовуються 

права громадських об’єднань осіб з інвалідністю на користування пільгами і 

преференціями, передбаченими законодавством, на залучення їх 

представників (за їх зверненням) до складу колегій і консультативно-

дорадчих органів влади різних рівнів то, на вплив позицій громадських 

організацій на прийняття рішень, що їх стосуються, тощо. 

Відповідно до ч. 1 оновленої ст. 10 Закону «фінансове забезпечення 

заходів щодо соціального захисту осіб з інвалідністю і дітей з інвалідністю 

здійснюється за рахунок Державного бюджету України, в тому числі 

державного цільового фонду соціального захисту осіб з інвалідністю, 

бюджетів органів місцевого самоврядування, державних та місцевих програм 

працевлаштування осіб з інвалідністю, роботодавців, благодійної допомоги 

та інших джерел, не заборонених законодавством України». Окрім 

некоректного по суті визначення «бюджети органів місцевого 

самоврядування» (замість «бюджети місцевого самоврядування»), 

формулювання «за рахунок … державних та місцевих програм 

працевлаштування осіб з інвалідністю» не несе змістовного навантаження в 

контексті фінансового забезпечення заходів щодо соціального захисту осіб з 

інвалідністю і дітей з інвалідністю, оскільки вказані програми фінансуються 

здебільшого за рахунок коштів відповідних бюджетів, які вже зазначені як 

джерело фінансування вказаних заходів. 

В новій статті 19-2 Закону України «Про основи соціальної захищеності 

осіб з інвалідністю в Україні», на відміну від чинної статті 14-1 (яку у 

законопроєкті пропонується вилучити), не передбачене положення про 

надання пріоритетів підприємствам та організаціям громадських організацій 

осіб з інвалідністю при розміщенні державного замовлення. Вилучення цього 

положення не узгоджується з підходом, передбаченим Директивою 

2014/24/ЄС, у пункті (36) преамбули якої зазначено, що «праця та зайнятість 



сприяють інтеграції у суспільство та є ключовими елементами забезпечення 

рівних можливостей для всіх. У цьому контексті істотну роль можуть 

відігравати захищені майстерні та підприємства для зайнятості осіб з 

інвалідністю. Те ж саме стосується й інших соціальних підприємств, чия 

основна мета полягає в підтримці соціальної та професійної інтеграції чи 

реабілітації, зокрема, осіб з інвалідністю.  

В цілом законопроєкт № 5344-д можна вважати таким, що  руйнує засади ЗУ 

«Про основи соціальної захищеності осіб з інвалідністю в Україні» та 

ініціативи громадянського суспільства в сегменті діяльності громадських 

об’єднань осіб з інвалідністю. Він має бути відкликаний.  Натомість 

необхідно розробити законодавчі акти, які надаватимуть реальний 

соціальний захист особам з інвалідністю та іншим малозахищеним 

категоріям населення держави Україна в цілому та міста Києва зокрема. 

Петровський В.Б. запропонував наступні рішення: 

 

1. Підтримати рішення Комітету з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту, внутрішньо переміщених осіб та учасників бойових дій 

Громадської ради при КМДА щодо визнання  законопроекту № 5344-

д «Про внесення змін до деяких законів України щодо забезпечення 

прав осіб з інвалідністю на працю» шкідливим і злочинним та таким, 

що руйнує засади ЗУ «Про основи соціальної захищеності осіб з 

інвалідністю в Україні» в час,  коли іншої необхідної законодавчої бази 

не створено. 

2. Запропонувати Уповноваженому Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) з питань взаємодії з Верховною Радою України та 

органами державної влади організувати зустріч членів Громадської 

ради з депутатами Верховної Ради України для обговорення 

законопроекту № 5344-д і донесення до них позиції та рекомендації 

Громадської ради при КМДА.  

3. Звернутися до Верховної Ради України з листом від імені Громадської 

ради при КМДА з проханням щодо відкликання законопроекту №5344-

д «Про внесення змін до деяких законів України щодо забезпечення 

прав осіб з інвалідністю на працю».  

4. Звернутися до Постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціальної політики з проханням підтримати 

ініціативу Громадської ради при КМДА щодо відкликання 

законопроєкту № 5344-д «Про внесення змін до деяких законів України 

щодо забезпечення прав осіб з інвалідністю на працю». 

5. В зв’язку з загрозою прийняття законопроекту № 5344-д «Про внесення 

змін до деяких законів України щодо забезпечення прав осіб з 

інвалідністю на працю», який погіршує становище осіб з інвалідністю і 

громадянського суспільства в Україні в цілому, порушує конституцію 

України, чинне законодавство України, засади міжнародного права, 

Конвенції ООН «Про права людей з інвалідністю», інші міжнародні 



правочини, та принципи верховенства права, які забезпечують права і 

свободи людей з інвалідністю:  

5.1.  підтримати рішення Комітету  з питань охорони здоров’я та 

соціального захисту, внутрішньо переміщених осіб та учасників 

бойових дій Громадської ради при КМДА щодо розробки 

Державного пакету соціальних гарантій для подальшої роботи над 

ним спільно з органами влади, депутатами Верховної Ради України, 

широким колом громадянського суспільства; 

5.2.  звернутися до Уповноваженого Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) з питань взаємодії з Верховною Радою України та 

органами державної влади з проханням щодо сприяння організації 

зустрічі з народними депутатами для роботи над означеним 

законопроектом;  

5.3.  звернутися до Постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціальної політики з проханням підтримати 

ініціативу Громадської ради при КМДА щодо розробки Державного 

пакету соціальних гарантій для подальшої роботи над ним спільно з 

органами влади, депутатами Верховної Ради України, широким 

колом громадянського суспільства; 

5.4.  Від імені Громадської ради при КМДА звернутися до Верховної 

Ради України з проханням підтримати ініціативу Громадської ради 

при КМДА щодо розробки Державного пакету соціальних гарантій 

для подальшої роботи над ним спільно з органами влади, депутатами 

Верховної Ради України, широким колом громадянського 

суспільства. 

6. З метою захисту незрячих та слабозорих мешканців міста Києва: 

6.1. підтримати ініціативу Комітету з питань охорони здоров’я та 

соціального захисту, внутрішньо переміщених осіб та учасників бойових 

дій Громадської ради при КМДА щодо створення в місті Києві 

соціального пакету для незрячих і слабозорих громадян столиці з метою 

подальшої роботи над його розробкою і впровадженням з органами влади 

міста Києва, депутатами Київської міської ради і широким колом 

громадянського суспільства міста Києва; 

 6.2. звернутися до Постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціальної політики з проханням підтримати 

ініціативу Громадської ради при КМДА щодо розробки в місті Києві 

соціального пакету для незрячих і слабозорих громадян столиці; 

6.3. від імені Громадської ради при КМДА звернутися до Київської 

міської ради з проханням підтримати ініціативу Громадської ради при 

КМДА щодо розробки в місті Києві соціального пакету для незрячих і 

слабозорих громадян столиці. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Лисенко О.П., 

Аракелян А.О. 

 



ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати рішення Комітету з питань охорони здоров’я та соціального 

захисту, внутрішньо переміщених осіб та учасників бойових дій Громадської 

ради при КМДА щодо визнання  законопроекту № 5344-д «Про внесення 

змін до деяких законів України щодо забезпечення прав осіб з інвалідністю 

на працю» шкідливим та таким, що руйнує засади ЗУ «Про основи соціальної 

захищеності осіб з інвалідністю в Україні» в час,  коли іншої необхідної 

законодавчої бази не створено. 

2. Рекомендувати Уповноваженому Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) з 

питань взаємодії з Верховною Радою України та органами державної влади 

організувати зустріч членів Громадської ради з депутатами Верховної Ради 

України для обговорення законопроекту № 5344-д і донесення до них позиції 

та рекомендації Громадської ради при КМДА.  

3. Звернутися до Верховної Ради України з листом від імені Громадської 

ради при КМДА з проханням щодо відкликання законопроекту №5344-д 

«Про внесення змін до деяких законів України щодо забезпечення прав осіб з 

інвалідністю на працю».  

4. Звернутися до Постійної комісії Київської міської ради з питань охорони 

здоров’я та соціальної політики з проханням підтримати ініціативу 

Громадської ради при КМДА щодо відкликання законопроєкту № 5344-д 

«Про внесення змін до деяких законів України щодо забезпечення прав осіб з 

інвалідністю на працю». 

5. Враховуючи загрозу можливості прийняття законопроекту № 5344-д «Про 

внесення змін до деяких законів України щодо забезпечення прав осіб з 

інвалідністю на працю», який погіршує становище осіб з інвалідністю і 

громадянського суспільства в Україні в цілому, порушує конституцію 

України, чинне законодавство України, засади міжнародного права, 

Конвенції ООН «Про права людей з інвалідністю», інші міжнародні 

правочини, та принципи верховенства права, які забезпечують права і 

свободи людей з інвалідністю:  

5.1.  Підтримати рішення Комітету  з питань охорони здоров’я та 

соціального захисту, внутрішньо переміщених осіб та учасників 

бойових дій Громадської ради при КМДА щодо розробки 

Державного пакету соціальних гарантій для подальшої роботи над 

ним спільно з органами влади, депутатами Верховної Ради України, 

широким колом громадянського суспільства; 

5.2. Звернутися до Постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціальної політики з проханням підтримати 

ініціативу Громадської ради при КМДА щодо розробки Державного 

пакету соціальних гарантій для подальшої роботи над ним спільно з 

органами влади, депутатами Верховної Ради України, широким 

колом громадянського суспільства; 

5.3. Звернутися до Верховної Ради України з проханням підтримати 

ініціативу Громадської ради при КМДА щодо розробки Державного 

пакету соціальних гарантій для подальшої роботи над ним спільно з 



органами влади, депутатами Верховної Ради України, широким 

колом громадянського суспільства. 

6. З метою захисту незрячих та слабозорих мешканців міста Києва: 

6.1. Підтримати ініціативу Комітету з питань охорони здоров’я та 

соціального захисту, внутрішньо переміщених осіб та учасників бойових 

дій Громадської ради при КМДА щодо створення в місті Києві 

соціального пакету для незрячих і слабозорих громадян столиці з метою 

подальшої роботи над його розробкою і впровадженням з органами влади 

міста Києва, депутатами Київської міської ради і широким колом 

громадянського суспільства міста Києва; 

 6.2. Звернутися до Постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціальної політики з проханням підтримати 

ініціативу Громадської ради при КМДА щодо розробки в місті Києві 

соціального пакету для незрячих і слабозорих громадян столиці; 

6.3. Звернутися до Київської міської ради з проханням підтримати 

ініціативу Громадської ради при КМДА щодо розробки в місті Києві 

соціального пакету для незрячих і слабозорих громадян столиці. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Десяте питання порядку денного: 

 «Про обрання радника Київського міського голови з питань безбар’єрності в 

місті Києві» 

 

Слухали: Петровського В.Б., який повідомив, що Розпорядженням Кабінету 

Міністрів України від 14 квітня 2021 р. № 366-р «Про схвалення 

Національної стратегії із створення безбар’єрного простору в Україні на 

період до 2030 року» було затверджено Національну стратегію із створення 

безбар’єрного простору в Україні, втілення якої здійснюється під егідою 

Першої леді України, пані Олени Зеленської. В Києві натомість затверджено 

Міську цільову програму «Київ без бар’єрів». Однак і досі діяльність по 

створенню безбар’єрного простору в місті Києві здійснюється безсистемно, 

зроблене не завжди відповідає європейським та світовим стандартам 

безбар’єрності.  

Слухали: Лисенко О.П., який повідомив, що Уряд розробив План заходів на 

2023-2024 роки з реалізації Національної стратегії зі створення безбар’єрного 

простору в Україні. Про це повідомив Прем’єр-міністр Денис Шмигаль під 

час засідання Ради безбар’єрності 15 лютого  2023 року.  Лисенко О.П.,  

виступив з ініціативою звернутись до керівництва КМДА(КМВА) про 

нагальну необхідність  створення робочого органу(групи)  по надважливій 

темі, особливо зважаючи на кількість постраждалих, і військових і цивільних 

Киян, для зясування  стану справ виконання Національної стратегії зі 

створення безбар’єрного простору в Україні на період до 2030 року, та 

практичної реалізації  Плану заходів на 2023-2024 роки у місті Києві. 



ВИРІШИЛИ:  

1. Звернутись до керівництва КМДА (КМВА) з проханням  створити 

робочий орган (групу) з питань дотримання та виконання Національної 

стратегії зі створення безбар’єрного простору в Україні на період до 

2030 року та практичної реалізації  Плану заходів з реалізації 

безбар’єрного простору в місті Києві на 2023-2024 роки. 

2. Забезпечити можливість безпосередньої участь представника 

Громадської ради при КМДА у даному робочому органі (групі). 

3. З метою забезпечення контролю за виконанням Національної стратегії, 

копію відповідного звернення направити до Офісу Президента 

Укрраїни та Кабінету Міністрів України. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Одинадцяте питання порядку денного: 

 «Про можливий конфлікт інтересів Київського міського голови під час 

розгляду на пленарному засіданні 09 лютого 2023 року проекту рішення 

«Про внесення змін до рішення Київської міської ради від 21 липня 2016 

року № 786/786 «Про затвердження Положення про конкурсний відбір 

кандидатур на посади керівників суб’єктів господарювання комунального 

сектора економіки в місті Києві» (зі змінами і доповненнями, внесеними 

рішенням Київської міської ради від 27 лютого 2020 року № 143/8313)» 

 

Слухали: Калько Д.О., який повідомив, що 09.02.2023 року на пленарному 

засіданні сесії Київської міської ради було розглянуто проект рішення «Про 

внесення змін до рішення Київської міської ради від 21 липня 2016 року № 

786/786 «Про затвердження Положення про конкурсний відбір кандидатур на 

посади керівників суб’єктів господарювання комунального сектора 

економіки в місті Києві» (зі змінами і доповненнями, внесеними рішенням 

Київської міської ради від 27 лютого 2020 року № 143/8313). Вказаний 

проект рішення було підтримано «61» (шістдесят одним) голосом «За» один з 

яких був від Київського міського голови Кличка Віталія Володимировича. 

Завдяки голосу Кличка В.В. рішення було прийнято. Потенційний конфлікт 

інтересів – у особи наявний приватний інтерес у сфері, в якій вона виконує 

свої службові чи представницькі повноваження, що може вплинути на 

об’єктивність чи неупередженість прийняття нею рішень, або на вчинення чи 

невчинення дій під час виконання зазначених повноважень. Реальний 

конфлікт інтересів – суперечність між приватним інтересом особи та її 

службовими чи представницькими повноваженнями, що впливає на 

об’єктивність або неупередженість прийняття рішень, або на вчинення чи 

невчинення дій під час виконання зазначених повноважень. Відтак 

приватний інтерес Київського міського голови Кличка В.В. полягає у тому, 

що Кличко В.В. зацікавлений одноособово призначати на посади керівників 

суб’єктів господарювання комунального сектору економіки в місті Києві без 

обґрунтованої реальної необхідності такого способу призначення в умовах 



воєнного стану. Отже, в діях Київського міського голови Кличка В.В. 

вбачається реальний конфлікт інтересів під час голосування «За» прийняття 

рішення щодо проекту рішення «Про внесення змін до рішення Київської 

міської ради від 21 липня 2016 року № 786/786 «Про затвердження 

Положення про конкурсний відбір кандидатур на посади керівників суб’єктів 

господарювання комунального сектора економіки в місті Києві» (зі змінами і 

доповненнями, внесеними рішенням Київської міської ради від 27 лютого 

2020 року № 143/8313). Та запропонував наступні проєкти рішення:  

1. Неупереджено та всебічно дослідити викладені у зверненні факти. 

2. За результатом встановлення факт конфлікту інтересів, здійснити 

перевірку щодо дотриманням ст. 18 Регламенту Київради Київським міським 

головою Кличком Віталієм Володимировичем під час голосування «За» 

прийняття рішення щодо проекту рішення «Про внесення змін до рішення 

Київської міської ради від 21 липня 2016 року № 786/786 «Про затвердження 

Положення про конкурсний відбір кандидатур на посади керівників суб’єктів 

господарювання комунального сектора економіки в місті Києві» (зі змінами і 

доповненнями, внесеними рішенням Київської міської ради від 27 лютого 

2020 року № 143/8313). 

3. Вжити заходів реагування та звернутися до начальника Київської міської 

військової адміністрації, генерал-майора Збройних сил України Попко Сергія 

Миколайовича  для належного реагування на зазначену ситуацію. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Вирішено звернутися до начальника Київської міської військової 

адміністрації, генерал-полковника Збройних сил України Попка Сергія 

Миколайовича з метою вжиття заходів реагування на зазначену ситуацію. 

- Повідомити про встановлений факт конфлікту інтересів Київського 

міського голови Кличка Віталія Володимировича під час голосування 

«За» прийняття рішення щодо проекту рішення «Про внесення змін 

до рішення Київської міської ради від 21 липня 2016 року № 786/786 

«Про затвердження Положення про конкурсний відбір кандидатур на 

посади керівників суб’єктів господарювання комунального сектора 

економіки в місті Києві» (зі змінами і доповненнями, внесеними 

рішенням Київської міської ради від 27 лютого 2020 року № 143/8313) 

на пленарному засіданні сесії Київської міської ради, що відбулося 

09.02.2023 року. 

- Повідомити про встановлений факт порушення ст. 18 Регламенту 

Київради Київським міським головою Кличком Віталієм 

Володимировичем під час голосування «За» прийняття рішення щодо 

проекту рішення «Про внесення змін до рішення Київської міської 

ради від 21 липня 2016 року № 786/786 «Про затвердження 

Положення про конкурсний відбір кандидатур на посади керівників 

суб’єктів господарювання комунального сектора економіки в місті 

Києві» (зі змінами і доповненнями, внесеними рішенням Київської 



міської ради від 27 лютого 2020 року № 143/8313) на пленарному 

засіданні сесії Київської міської ради, що відбулося 09.02.2023 року. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Дванадцяте питання порядку денного:  

«Про відновлення особистих прийомів громадян органами виконавчої влади, 

іншими державними органами, органами місцевого самоврядування, 

підприємствами, установами, організаціями незалежно від форми власності 

на місцевому рівні. 

 

Слухали: Калько Д.О., який повідомив, що постановою Кабінету міністрів 

України від 09.12.2020 року № 1236 Про встановлення карантину та 

запровадження обмежувальних протиепідемічних заходів з метою 

запобігання поширенню на території України гострої респіраторної хвороби 

COVID-19, спричиненої коронавірусом SARS-CoV-2 було обмежено 

(тимчасово призупинено) проведення особистих прийомів громадян 

органами виконавчої влади, іншими державними органами, органами 

місцевого самоврядування, підприємствами, установами, організаціями 

незалежно від форми власності. На офіційному сайті Київської міської 

державної адміністрації вказано, що: «З метою запобігання можливого 

поширення гострої респіраторної хвороби, спричиненої коронавірусом та на 

виконання заходів ефективної протидії поширення коронавірусної інфекції 

тимчасово особистий прийом громадян у приймальні Київської міської 

державної адміністрації припинено.»  

Джерело: 

https://kyivcity.gov.ua/kyiv_ta_miska_vlada/struktura_150/vikonavchiy_organ_ki

vsko_misko_radi_kivska_miska_derzhavna_administratsiya/aparat_kmda/struktura

_aparatu_kmda/upravlinnya_z_pitan_zvernen_gromadyan_386574/  

Окрім цього, через непровоковану і невиправдану війну росії проти 

України, на підставі Указу Президента України від 24 лютого 2022 року № 

64/2022 «Про введення воєнного стану в Україні», затвердженого Законом 

України «Про затвердження Указу Президента України «Про введення 

воєнного стану в Україні» від 24 лютого 2022 року № 2102-IX було 

запроваджено воєнний стан на всій території України. Таким чином, на 

протязі трьох років в Україні та, безпосередньо, у м. Києві громадяни 

позбавлені можливості звернутись на особистий прийом до органів 

виконавчої влади, інших державних органів, органів місцевого 

самоврядування, підприємств, установами, організацій незалежно від форми 

власності. Механізми та процедури, за допомогою яких громадськість може 

представляти свої інтереси або в інший спосіб впливати на реалізацію 

повноважень органів виконавчої влади, інших державних органів, органів 

місцевого самоврядування, підприємств, установами, організацій незалежно 

від форми власності передбачено Законодавством України, яке дозволяє 

https://kyivcity.gov.ua/kyiv_ta_miska_vlada/struktura_150/vikonavchiy_organ_kivsko_misko_radi_kivska_miska_derzhavna_administratsiya/aparat_kmda/struktura_aparatu_kmda/upravlinnya_z_pitan_zvernen_gromadyan_386574/
https://kyivcity.gov.ua/kyiv_ta_miska_vlada/struktura_150/vikonavchiy_organ_kivsko_misko_radi_kivska_miska_derzhavna_administratsiya/aparat_kmda/struktura_aparatu_kmda/upravlinnya_z_pitan_zvernen_gromadyan_386574/
https://kyivcity.gov.ua/kyiv_ta_miska_vlada/struktura_150/vikonavchiy_organ_kivsko_misko_radi_kivska_miska_derzhavna_administratsiya/aparat_kmda/struktura_aparatu_kmda/upravlinnya_z_pitan_zvernen_gromadyan_386574/


громадянам представляти свої інтереси або в інший спосіб впливати на 

реалізацію повноважень державного органу. Реалізація прав на доступ до 

публічної інформації та на звернення здійснюється у певних формах, 

відповідно до Закону України «Про доступ до публічної інформації» та 

Закону України «Про звернення громадян». Громадяни мають можливість 

знайомитися із публічною інформацією завдяки її систематичному та 

оперативному оприлюдненню в офіційних друкованих виданнях, на 

офіційних веб-сайтах в мережі Інтернет, на інформаційних стендах, будь-

яким іншим способом, а також через її надання за запитами. Відповідно до 

Закону України «Про звернення громадян» громадяни можуть звертатись до 

органів державної влади з пропозиціями, які можуть бути усними 

(викладеним громадянином і записаним посадовою особою на особистому 

прийомі) чи письмовими, надісланим поштою або переданими громадянином 

до відповідного органу, установи особисто чи через уповноважену ним 

особу, якщо ці повноваження оформлені відповідно до чинного 

законодавства. Таким чином, станом на сьогодні, у громадян відсутня 

повноцінна можливість впливати на реалізацію повноважень органів 

виконавчої влади, інших державних органів, органів місцевого 

самоврядування, підприємств, установами, організацій незалежно від форми 

власності, оскільки право громадян на особистий прийом, яке прямо 

визначено статтями 22, 23 Закону України «Про звернення громадян» – 

обмежено. Статтею 64 Конституції України визначено, що конституційні 

права і свободи людини і громадянина не можуть бути обмежені, крім 

випадків, передбачених Конституцією України. 

Дмитро Калько провів відповідну експертну оцінку та повідомив членів 

Громадської ради про встановлені можливі порушення, зокрема: 

1. Встановлено можливий факт порушення прав громадян на особисті 

прийоми у посадових осіб та особисту участь під час розгляду звернень 

громадян, що передбачено Законом України «Про звернення громадян». 

2. Встановлено можливе порушення секретарем Київради пункту 3.4 статті 9 

Порядку доступу до адміністративного комплексу на вулиці Хрещатик, 36, 

затвердженого розпорядженням Київського міського голови від 01.09.2014  

№ 205, в частині відсутності будь якого обґрунтування для винесення 

окремого доручення 225-КР-726 про обмежений доступ до адміністративного 

комплексу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Звернутись до начальника Київської міської військової адміністрації, 

генерал-полковника Збройних сил України Попка Сергія Миколайовича та 

Київського міського голови Кличка Віталія Володимировича щодо вжиття 

заходів щодо відновлення проведення особистих прийомів громадян 

органами виконавчої влади, іншими державними органами, органами 

місцевого самоврядування, підприємствами, установами, організаціями 

незалежно від форми власності на місцевому рівні. 



 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Тринадцяте питання порядку денного:  

«Про розгляд звернення Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації щодо інформації «Про затвердження 

детального плану території реконструкції частини промрайону 

Воскресенський у Дніпровському районі міста Києва» 

 

Слухали: Павленка А.М., який повідомив, що  на засіданні Громадської ради 

при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 13 лютого 

2023 року розглянула ситуацію, що склалася навколо детального плану 

території реконструкції частини промрайону Воскресенський у 

Дніпровському районі міста Києва та просить Громадську при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

підтримати Відкрите звернення Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації до Київської міської стосовно ситуації, 

що склалася навколо детального плану території реконструкції частини 

промрайону Воскресенський у Дніпровському районі міста Києва», що 

додається. 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Базік О.М. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Підтримати Відкрите звернення Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації до Київської міської стосовно ситуації, 

що склалася навколо детального плану території реконструкції частини пром. 

району Воскресенський у Дніпровському районі міста Києва», що додається. 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 14.1 чотирнадцятого питання порядку денного: 

 «Про розгляд заяви члена Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації)Доренського О.М. щодо виключення його зі складу 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації)» 

 

Слухали: Слесаренко Є.І., який запропонував підтримати заяву члена 

Громадської ради Доренського О.М., яка надійшла до Секретаріату 

Громадської ради 14 лютого 2023 року та проінформував членів Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) щодо необхідності прийняття рішення про 

включення до складу Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації), відповідно до 

результатів рейтингового голосування на установчих зборах щодо 



формування нового складу Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації), 

представника громадської організації «ЄВРОПЕЙСЬКІ ЦІННОСТІ ДЛЯ 

УКРАЇНИ» Рубцову Вікторію Миколаївну. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати заяву члена Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

Доренського О.М. щодо виключення його зі складу Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) 

2. Відповідно до результатів рейтингового голосування на установчих 

зборах щодо формування нового складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) включити до складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) представника громадської організації 

«ЄВРОПЕЙСЬКІ ЦІННОСТІ ДЛЯ УКРАЇНИ» Рубцову Вікторію 

Миколаївну. 

3. Рекомендувати виконавчому органу Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) унести зміни до розпорядження 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 02 листопада 2021 року № 2243 «Про затвердження 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації)». 

4. Направити протокол засідання Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) від 15 лютого 2022 року до виконавчого органу Київської 

міської ради (Київської міської державної адміністрації) для підготовки 

розпорядження виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) про внесення змін до персонального 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації). 
 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 14.2 чотирнадцятого питання порядку денного: 

 «Про внесення змін до складу Комітету з питань розвитку підприємництва, 

комунальної власності, торгівлі, житлово-комунальної інфраструктури та 

інформаційних-комунікаційних технологій. 

» 

 

Слухали: Слесаренко Є.І., проінформував, що надійшла заява від члена 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) Саранова С.Г. з проханням увести його до 



складу Комітету з питань розвитку підприємництва, комунальної власності, 

торгівлі, житлово-комунальної інфраструктури та інформаційних-

комунікаційних технологій та у зв’язку з виключенням Доренського О.М. зі 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) та Комітету з питань розвитку 

підприємництва, комунальної власності, торгівлі, житлово-комунальної 

інфраструктури та інформаційних-комунікаційних технологій ухвалити 

наступні зміни до складу комітету: 

1. Виключити зі складу Доренського О.М. 

2. Увести до складу Саранова С.Г. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Виключити зі складу Комітету з питань розвитку підприємництва, 

комунальної власності, торгівлі, житлово-комунальної 

інфраструктури та інформаційних-комунікаційних технологій 

Доренського О.М. 

2. Увести до складу Комітету з питань розвитку підприємництва, 

комунальної власності, торгівлі, житлово-комунальної 

інфраструктури та інформаційних-комунікаційних технологій 

Саранова С.Г. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував закрити засідання Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Закрити засідання Громадської ради Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

 

Голова 

Громадської ради                                                                    Геннадій  Кривошея 

 

 

 

 

Секретар 

Громадської ради                                                                   Євгеній Слесаренко 

 



 

Додатки: 

Громадська рада при КМДА 

ЗВІТ про роботу за 2022 рік 

1. Звіт Громадської ради при КМДА можна сформувати на основі результатів виконання 

річного плану ГР на 2022 рік. Це стосується: 

-  Засідань громадської ради, комітетів та постійних робочих груп, співпраця з органами влади. 

- Організації, проведення та участі у заходах (форуми, круглі столи, гуманітарна діяльність, 

волонтерська робота, участь у інших заходах). 

2. З початком повномасштабного вторгнення, ми зіткнулися з великим рядом проблем та 

викликів. Повноцінне виконання плану стало не можливим, адже окрема кількість активних 

членів ГР (голів комітетів, робочих груп) перейшли на захист України, інша частина членів ГР 

розпочала активну волонтерську діяльність. 

Таким чином, в 2022 році члени громадської ради спрямували свою діяльність першочергово в 

напрямку захисту України, підтримки волонтерської діяльності, питань соціального захисту, 

моніторингу діяльності органів виконавчої влади, в тому числі на предмет корупційної 

діяльності, тощо.  

Кількісний склад членів Громадської ради нараховує – 35 чоловік. Серед яких на момент 

обрання нового складу, були представлені 10 голів громадських рад при РДА, що дає нам 

можливість активно співпрацювати з членами ГР в кожному районі та враховувати думку 

громадськості на місцях. 

- Розподіл членів ГР за основними напрямками роботи в період воєнного стану. 

 
- Окремо хочу подякувати нашим воїнам та захисникам, які зараз служать в ЗСУ – Андрій 

Агєєв, Костянтин Бричук, Федір Мотін, Богдан Назаренко, Юрій Палієв, Сергій Тамарін, 

Віктор Чесак та Всеволод Терентьєв. 

- Хочу відмітити членів ГР, які займаються питанням підготовки та допомоги нашим ЗСУ – 

Геннадій Сінцов, Тарас Білінський. 

3. Організація і проведення засідань ГР 

- За період 2022 року було проведено 5 засідань. (Всього 8 засідань, з 11.11.21р.) 

- За весь період було розглянуто 40 питань порядку денного.  

4.  Найважливіші питання, які розглядала Громадська рада: 

4.1. Про співпрацю та підтримку волонтерського руху в місті Києві.  

- Громадська рада виступила основним співорганізатором першого та другого Київського 

Форуму Волонтерів.  



- У форумах взяло участь близько 500 волонтерів, які представили участь близько 400 

громадських та благодійних організацій. 

- За підтримки ініціативи Громадської ради більше 60 чоловік (волонтерів) були відзначені 

подяками Київського міського голови. 

- Серед активних організаторів ГР маємо відмітити: Анатолій Павленко, Олександр Лисенко, 

Артур Аракелян, Іван Степурін, Євген Слесаренко, Лазуренко Марина та Євген Шкулій. 

- ВАЖЛИВО: У форумах взяли участь як керівництво та представники КМВА, КМДА, РДА та 

профільних міністерств, ЦОВ, а також народні депутати України. 

4.2. Про звернення до виконавчого органу, щодо розробки та затвердження Програми 

опанування державної мови в місті Києві. (Геннадій Кривошея, Іван Степурін – члени робочої 

групи). 

- За нашою ініціативою при КМДА працює робоча група, є має певні напрацювання з даного 

питання. 

4.3. Про підтримку людей з інвалідністю та ГО що працюють у сфері соціального захисту 

людей з інвалідністю (Володимир Петровський та Олександр Лисенко).  

- Направлено звернення до Київради та проголосоване звернення до КМУ. 

4.4. Про посилення контролю за обігом та розповсюдженням наркотичних речовин в місті 

Києві (Артем Забранський). 

4.5. Про необхідність підтримки малого бізнесу в Києві в період воєнного стану.  

- Направлені рекомендації начальнику КМВА щодо зменшення тиску та незаконних 

демонтажів ТС. 

4.6. Про недопущення незаконної передачі земельних ділянок під забудову, знищення 

зелених насаджень (приклад: Героїв Дніпра, 37). (Євген Слесаренко). 

- Дякуючи активній позиції громадськості, співпраці з депутатами Київради, питання 

землевідведення було зняте з розгляду.  

4.7. Інші питання, серед яких (питання належного забезпечення укриттів, відсутності 

фінансових надходжень до міського бюджету від оренди земельних ділянок (Дмитро Калько), 

питання антикорупційної політики, тощо) 

5.  Організація та проведення круглих столів.  

- Олександр Лисенко та Володимир Петровський, щодо питань підтримки людей з 

інвалідністю; 

- Ігор Потабенко, Костянтин Трофімчук, щодо розвитку фізичної культури в місті Києві в 

період воєнного стану. 

6. Співпраця з депутатським корпусом ВРУ та КМР (участь у засіданнях відповідних 

комісій Київради (Дмитро Калько, Олександр Лисенко, Володимир Петровський, Анатолій 

Павленко, Євген Слесаренко, Євген Шкулій, Артур Аракелян, Ігор Потабенко тощо) 

7. Використання коштів з міського бюджету за 2022 рік – 0,00 грн. (не 

використовувались). 

8. Наявність окремого приміщення для розміщення ГР – не виділено.  

- Потребує термінового вирішення. 

9. Співпраця з відповідальним Департаментом суспільних комунікацій – здійснюється на 

постійній основі. 

- Організація і проведення спільних заходів в ХАБах міста Києва. 

10.  Співпраця з КМВА – участь представника в роботі засідань ГР. 

 
 
 

Голова 

Громадської ради                                                                    Геннадій  Кривошея 

 



 
 

                                                                                                     ЗАТВЕРДЖЕНО 

                                                                                                                      Громадською радою при  

                                                                                    Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації 

                                                                                                        (протокол № 16 від 13 лютого 2023 року) 

 

 

 

                      Відкрите звернення  до Київської міської влади  

                            стосовно ситуації, що склалася навколо  

                           детального плану території реконструкції 

                              частини промрайону Воскресенський  

                                у Дніпровському районі м. Києва 

 

      

    Громадська рада при Дніпровській районній в місті Києві розглянула 

питання щодо інформації «Про затвердження детального плану території 

реконструкції частини промрайону Воскресенський у Дніпровському районі 

м. Києва», розміщеної на офіційному веб-сайті Київської міської ради   

(https://kmr.gov.ua/uk/content/proekt-rishennya-kyyivskoyi-miskoyi-rady-25585) і 

заявляє наступне. 

 

      В Україні йде війна. Київ  знаходиться під постійним ворожим обстрілом 

з різних систем ураження. 

      Безпосередньо на зазначеній території розташовано об’єкт критичної 

інфраструктури міста Києва, який є потенційною загрозою для житлової 

забудови прилеглих територій. 

      Запропоновані у зазначеному детальному плані території (ДПТ) проєктні 

рішення не вирішують питання комфортного проживання мешканців 

проєкного мікрорайону, а тільки створюють додаткові навантаження на 

існуючі прилеглі території житлових масивів. 

       Прийняття цього ДПТ  унеможливить створення у промисловій зоні ЗАТ 

«Київметал» технопарку для уникнення «маятникового руху», на чому 

наполягають мешканці мікрорайону у численних звернення до КМДА. 

      Громадською радою при Дніпровській районній в місті Києві до 

зазначеного проєкту було у свій час надано наступні зауваження: 

1)  ДПТ не враховує існування Києва  після 24.02.2022 року в умовах 

постійної повітряної загрози з боку Російської Федерації, як постійного 

сусіда України. А саме створення сучасних бомбосховищ на кількість вже 

існуючого та запланованого населення, віднесення на безпечну відстань 

запланованих новобудов від об’єктів критичної інфраструктури.  

2) ДПТ не враховує вже існуючи проблеми мешканців мікрорайону 

Воскресенський, а саме існуюча транспортна мережа не витримує поточного 

транспортного навантаження. Проєктом не передбачено, в першу чергу, 

створення необхідних транспортних вузлів для розвантаження перетину 

https://kmr.gov.ua/uk/content/proekt-rishennya-kyyivskoyi-miskoyi-rady-25585


Броварського проспекту та проспекту Визволителів з лівим поворотом з 

проспекту Визволителів, прокладання магістралі Троєщина-Осокорки.  

3)  У ДПТ є невідповідність норм розрахункового парку автомобілів 

мешканців реаліям сьогодення. Будівництво багатоповерхового комплексу 

«Укрбудом» та активна забудова території під пішохідного мосту не 

створила додаткових паркомісць, але додала сотні нових автомашин на вже 

завантажену інфраструктуру. До того ж, запланована ліквідація двох 

гаражних кооперативів на 1500 місць до вирішення проблеми надання 

автовласникам альтернативи.  

 4) В цілому розробка даного ДПТ була здійснена з порушенням 

містобудівного законодавства, норм ДБН і ігнорування рішень чинного 

Генерального плану м. Києва та з протиправним посиланням на рішення 

проекту Генерального плану м. Києва.  

      Усі зазначені зауваження замовником проєкту було проігноровано. 

      Таким чином, констатуємо, що проєкт детального плану території 

реконструкції частини промрайону Воскресенський у Дніпровському районі 

м. Києва має істотні недоліки, відповідно, потребує серйозного 

доопрацювання. 

        Відповідно до вищевикладеного, Громадська рада при Дніпровській 

районній в місті Києві державній адміністрації пропонує Київській міській 

раді зняти з розгляду питання  «Про затвердження детального плану 

території реконструкції частини промрайону Воскресенський у 

Дніпровському районі м. Києва» і повернутись до нього у мирний час. 

         Громадська рада при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації вважає доцільним на час війни припинити в м. Києві розробку і 

затвердження будь-яких ДПТ, а Київській міській владі зосередитись на 

підтримці і відновленні діючих житлових об’єктів та об’єктів критичної 

інфраструктури міста Києва. 
          

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 


